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2009Z14229
Vragen van het lid De Krom (VVD)
aan de staatssecretaris van Justitie en
de minister van Sociale Zaken en
Werkgelegenheid over de illegale
Turkse Bulgaren. (Ingezonden 23 juli
2009)

1
Klopt het dat Bulgaren de snelst
groeiende groep nieuwkomers in
Nederland zijn en klopt het dat 90%
van deze groep van Turkse origine is?

2
Hoeveel Turkse Bulgaren zijn er bij u
bekend als woonachtig en hoeveel als
werkzaam in Nederland? Wat is uw
inschatting van het aantal illegaal in
Nederland woonachtig en werkzame
Bulgaren?

Deelt u de mening dat de gemeenten
illegalen op geen enkele wijze, direct
of indirect, moeten ondersteunen en
dat strafrechtelijk en eventueel
vreemdelingrechtelijk moet worden
opgetreden tegen deze illegalen en
de bedrijven die hen in dienst
nemen?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen terzake van de Ieden
Fritsma en De Roon (beiden PVV),
ingezonden 23 juli 2009
(vraagnummer 2009Z14228).

Hebben deze Turkse Bulgaren geen
verblijfsvergunning nodig als zij zich
in Nederland wensen te vestigen?
Hebben zij ook geen
tewerkstellingsvergunning nodig als
zij arbeid widen verrichten?

4
Heeft u aanwijzingen dat de
bewering, dat een groot deel van de
Turkse Bulgaren in Nederland illegaal
werkzaam is bij Turkse bedrijven en
dat zij ver onder het minimumloon
betaald krijgen, klopt? Zo ja, welke
zijn deze aanwijzingen en wat gaat u
doen om dit specifieke probleem aan
te pakken?
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